
 

DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

TIRSDAG DEN 4. FEBRUAR. 2025 

Referat 
Tilstedeværende (ikke stemmeberettiget): 116, 102, 120, 214, 314, (316), 330, 414, (412), 

419, 424, 523, (526), 612, 629, 705, 723, 810, 820, (821), 905, 924, 1015, 1021. 
 

Referent:712  Dirigent: 822  Stemmetællere: 820, 612 
 
Godkendelse af referat fra repræsentatskabsmødet d. 7. januar 2025 
Ingen imod, ingen blankt, resten for. Godkendt. 

 

Dagsorden  
1 Valg af en dirigent og to stemmetællere 

712 er referent, 822 er dirigent, mens 820 og 612 er stemmetællere. 
 

2 Godkendelse af referat fra repræsentantskabsmødet d. 7. Januar 2025 
Ingen imod, ingen blankt, resten for. Godkendt. 

 

3 Meddelelser til/fra formandskabet 
Fra: 

- Anonyme opslag i facebook-gruppen: 
- Vi kan gøre så man ikke kan poste dem, men synes også der er noget i at man ikke skal ses 

som lyseslukker ved fx støjklager. Det er dog ikke muligt for os blot at slå de anonyme 
kommentarer fra. Vi kan dog se, hvem der er afsender på anonyme kommentarer og opslag 
Hvad skal vi gøre med det? Hvad er jeres syn på det?  
Kommentarer: 
En håndfuld køkkener vil gerne slå det fra. De mener, at det tager overhånd, og at folk skriver 
rigtig grimt. Vi vil gerne opfordre til bedre stemning. 
Det skal slås fra, det er godt at oplyse, at I kan se kommentarerne. 
Konklusion: Det bliver slået fra i en måned 

 
- Støj: 
- Når man booker et lokale i hverdagen, skal der stadigvæk være ro kl 22. Især i 

eksamensperioden. Husk stadig at tage hensyn, det står før alt andet. 
- Der vil blive sat et skilt til ro i DISC og Bio 
- Kommunikere ud, at det også er fra værelser, der kan forekomme støj. 

 
Til: 
 Der hænger mange plakater fra fester, der er afholdt. Kan man oplyse om de skal tages ned. 

Må man have altankasse på svalegangen? 
- Ja, men de skal være sat fast med metal også på en måde, hvorpå de ikke larmer. 

 
 

4 Meddelelser til/fra bogholderiet 
- Intet 

 

5 Meddelelser til/fra inspektøren 
- Hvis der er ønsker til forbedringer af diverse ting på kollegiet, må man meget gerne skrive det 

ned og så kan vi tage det videre til Anders, som laver sit driftsbudget nu her snart. 
- Kommentarer:  
- Vand ind fra taget og på gangen på 10. etage.  
- Er det muligt at undersøge en mulighed for overdækning af affaldssortering (halvtag). 
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- Arbejdet med elevatorerne bliver påbegyndt i denne uge, så der kommer til at være 
håndværkere, der går og fikser dem. Det forventes at de er færdige omkring slut marts, men vi 
kan ikke give et mere nøjagtigt tidspunkt for nu. 

- Kommentarer:  
- Får vi helt nye elevatorer? 
- Svar: Nej, men vi har valgt den løsning, der skifter og fikser mest på de nuværende 

elevatorer. 
 

- Der forventes en cykelrazzia i foråret, hvor inspektørerne formentligt får brug for nogle 
frivillige, der kan hjælpe med at bære de cykler, der skal fjernes. 

- Der må ikke stå ting i trappeværket, heller ikke bordtennisbord eller materialeboksen. 
- Sorter korrekt: Vi betaler ikke penge for sorteret affald, men vi betaler for restaffald. Og der 

kan opnås store besparelser, hvis der ikke bliver smidt mere end nødvendigt til restaffald. 
Skakten er kun til restaffald, så man skal lade være med at smide allerede sorterede skrald ned 
i den. Det er også årsag til mus. 

- Siden d.1/1 er der ikke noget, der hedder storskrald, hvis de ikke kan være i containerne, skal 
man selv skaffe det af vejen. 

- Tørrestativer SKAL stå i de rum, der er til dem og ikke på gangen. 
 

 

6 Meddelelser til/fra øvrige udvalg 
- Intech: Vi har endelig fået et tilbud på et nyt dørtelefonsystem, som vi har accepteret, det 

betyder, at systemet forhåbentligt kommer op og køre inden længe. 
- Ottos genbrug: I må meget gerne passe på tingene og fortælle jeres venner, der f.eks. er med 

i baren, at de skal respektere tingene og ikke efterlade drinks mm. 
 

7 Forslag til afstemning 
Baren søger 7.000kr til nye siddehynder. 

- Imod: Ingen, Blankt: Ingen, For: Alle.  
- Resultat: Stemt igennem 

- Kommentar:Hvor mange penge har baren og fik de ikke lige nye højtalere? 
- Svar: Baren har 100.000 kr og nej, de nye højttalere er blevet stjålet. Derudover så vil 

baren gerne sikre, at de har nok penge til indkøb af lager, hvis det er. 
- Kommentar: Det er også en fælles-udgift, da det er på et fælles areal. 
- Kommentar: Kunne man gøre, så det bliver en mere almen læse/brugbar plads. 
- Kommentar: Hvor meget havde I, da vi overtog i oktober? 
- Svar: Det har vi ikke noget tal på.  
- Kommentar: Vi er fint tilfredse med de højttalere, der pt. er, da vi frygter at musikken 

kun bliver højere, hvis der kommer nye højtalere. 
-  

Otto Festival 2025 budget. 
- Imod: 1 Blankt: 7 For: resten.  
- Resultat: Stemt igennem 
- Kommentar: Kan Otto Festival bare konsekvensfrit få gæld hos FMS eller starter det bare 

forfra? Og hvorfor er der budgetteret med et så lille overskud. 
- Svar: Budgettet er også lagt, så vi kan få funding for at være non-profit. Iflg. regulativet så 

skal FMS dække det underskud, der er. 
- Kommentar: Der er angivet 25.000kr til scene og musik? sidste år var den 80.000kr værd? 
- Svar: Vi fik penge fra en fond, der gav os en scene. Denne fond har vi søgt igen, hvis ikke vi 

får den, så har vi tænkt os at gå gennem Otto Mønsted- fonden. 
- Kommentar: Tuborgfonden har en scene som de låner ud til forskellige festivaler og projekter, 

så det er ikke penge. 

2 



 

- Kommentar: Var det ikke en større scene sidst, end I gerne ville have? 
- Svar: De har to scener, men vi fik den store scene. 
- Kommentar: Regner I med at sælge ud? 
- Svar: Nej, vi har budgetteret med, at vi sælger færre billetter end sidste år, hvilket var det 

værste år for billetsalget i OFs historie. 
- Kommentar: Har du sammenlignet det gamle budget med det nye? For sidst var der minus. 
- Svar: Ja, og vi har sat forventningerne en del ned, og så er det sat meget konservativt. 
- Kommentar: Hvor mange billetter har I? 
- Svar: 400 partout, 300 fredags og 300 lørdags. 

 
8 Stillinger på valg 

- 1 Bartender 
- 806 stiller op, 806 klappes ind. 
- 1 Formand for Nonstars 
- Ingen stiller op,  ingen klappes ind. 

 

- 2 medlemmer af Bodegaen  
- 211 stiller op, 211 klappes ind.              
- Frivillige til Otto Festival 
- Ingen stiller op, ingen klappes ind. 

 
 

9 Eventuelt. 
 

Resterende bevillinger 1/9 til 1/3 

Bevillinger fra REP 0kr 

Kommende Fester  Vinterfest 15/02 
Forårsfest 29/03 

Otto Festival Pre-Party 26/04 

 
1. Baren søger 7.000kr til nye siddehynder 

Hvis I nogensinde har været nede i baren, har I formentlig lagt mærke til vores bænke og de 
ovenpåliggende hynder. De er meget slidte, og vi, fra barens side, vil gerne have, at det skal være rart 
at sætte sig på bænkene samt se lidt mere indbydende ud. Derfor kunne vi godt tænke os nogle nye 
hynder. 

 
Løsningen, som vi har fundet, består af skum, som vi får skåret på mål, så de passer til bænkene samt 
betræk til. Vi har afsøgt alle muligheder, men når man skal have så specifikke mål, som vi har brug 
for, så skal det skræddersys. Vi er også interesseret i et materiale, der kan klare diverse væsker og kan 
holde i mange år frem og det er desværre ikke helt billigt. Alt inklusivt bliver det 12.570kr. 
 
Det er mange penge for baren at betale, da vi har flere store udgifter inden for den nærmeste fremtid, 
heriblandt eventuelle nye højtalere samt nye “lounge”-møbler. Derfor søger vi om 7000 kr. til at 
dække en del af udgiften og håber på, at alle I skønne kollegianere ser det samme behov, som vi ser og 
vil nyde godt af de nye hynder! 

 
På billedet kan I se den nuværende stand af vores siddehynder. 
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